

Auto Magic[®]

Professional Car Care[®]

SPECIALTY ITEMS

Tornado Magic[®]

Interior Cleaner

*Cleans Air Conditioning Vents, Door Jambs,
and Many Other Hard to Reach Areas*

Use with any Air-Driven Interior Detailing Tool



101

PRECAUTIONS ON BACK LABEL

No.TM

Container Intended for Tornado Magic[®] Only

No. TM101 Tornado Magic[®]

SPECIALTY

Tornado Magic is a ready to use (RTU) interior cleaner designed for use with any air-driven detailing tool. May also be used as a general purpose cleaner for carpets, fabrics, hard plastics, vinyl & leather. VOC Compliant formula and is body shop safe. DIRECTIONS: To be used only with any air-driven detailing tool. Fill the ready-to-use Tornado Magic into the tool cup. Turn liquid air switch upright to deliver the solution. Do not exceed 110 psi. Hold cleaning nozzle 1-3 inches from the area to be cleaned. Turn switch to down position to air dry. See Tornado Magic instruction sheet for more information.

Tornado Magic est un nettoyant intérieur prêt à l'emploi (PAE) conçu pour être utilisé avec n'importe quel outil de rénovation esthétique à entraînement pneumatique. Il peut aussi être utilisé comme un nettoyant tout usage pour les tapis, les tissus, les plastiques durs, le vinyle et le cuir. Formule conforme aux normes régissant les COV et sans risques pour l'atelier de carrosserie. MODE D'EMPLOI: Conçu pour être utilisé exclusivement avec n'importe quel outil de rénovation esthétique à entraînement pneumatique. Remplir le récipient de l'outil avec du Tornado Magic prêt à l'emploi. Mettre le commutateur air/liquide dans la position verticale pour fournir la solution. Ne pas dépasser 110 psi. Tenir la buse de nettoyage à 1-3 pouces de la surface à nettoyer. Mettre le commutateur dans la position abaissée pour sécher à l'air. Consulter la feuille d'instruction de Tornado Magic pour plus de renseignements.

This product is not considered hazardous per GHS classification. Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national / international regulation.

Ce produit n'est pas considéré comme dangereux selon la classification SGH. Éliminer le contenu / contenant conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale.

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

NOT FOR RESALE

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic[®] Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic[®] products should always be used as directed.

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic
Professional Car Care

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
evercoat.com | ©2018 ITW Evercoat

ITW Permatex Canada
a division of Illinois
Tool Works Inc.

13101 (1.2023)



Auto Wax
8 ar x 4.7 ac
0.13 corner radius

PMS 172